

From: [CIPO Consultations / OPIC consultations \(IC\)](#)
To: [Daunais, Jean; CIPO Consultations / OPIC consultations \(IC\)](#)
Cc: [CIPO Consultations / OPIC consultations \(IC\)](#)
Subject: RE: Dessins industriels—L'OPIC lance des consultations publiques sur le Règlement proposé / Industrial Designs
—CIPO Launches Public Consultations on the Proposed Regulations
Date: July-04-17 7:49:06 AM

Dear Mr. Daunais,

Thank you for taking the time to provide us with your comments and feedback on the proposed amendments to the *Industrial Design Regulations*.

Your input is important to us and as such, we will review all submissions in order to further develop the Regulations.

We invite you to visit [CIPO's website](#) and to follow us on [Twitter](#) and [LinkedIn](#) for the latest updates.

From: Daunais, Jean [mailto:jean.daunais@brp.com]
Sent: July-03-17 4:26 PM
To: CIPO Consultations / OPIC consultations (IC)
Subject: Fwd: Dessins industriels—L'OPIC lance des consultations publiques sur le Règlement proposé / Industrial Designs—CIPO Launches Public Consultations on the Proposed Regulations

Anything that aligns Canada's requirements with major standards like USA or EU is good, will save us time and money.



JEAN DAUNAIS, ing./Eng.

Directeur Propriété Intellectuelle et Conformité de Produit – Siège Social

Director Intellectual Property & Product Compliance— Head Office

726 St-Joseph | Valcourt | Québec | Canada | J0E2L0

T +1.450.532.5198 | F +1.450.532.5130 | T +1.450.521.4458(cell.)

www.brp.com

@BRPNews

@BRPNouvelles

Le contenu de ce courriel est privilégié, confidentiel et soumis à des droits d'auteur. Il est interdit de l'utiliser ou de le divulguer sans autorisation. Si vous avez reçu cette transmission par erreur, nous vous prions de nous notifier immédiatement par retour de courriel. Merci. / The content of this e-mail is privileged, confidential and protected by copyright. It is expressly forbidden to use or divulge it without authorisation. If you have received this transmission in error, please notify us immediately by reply e-mail. Thank you.

Pensez à l'environnement avant d'imprimer ce courriel. /

Please think of the environment before printing this e-mail.

----- Forwarded message -----

From: **CIPO Consultations / OPIC consultations (IC)** <ic.cipo-consultations-opic.ic@canada.ca>

Date: 2017-06-19 15:44 GMT-04:00

Subject: Dessins industriels—L'OPIC lance des consultations publiques sur le Règlement proposé / Industrial Designs—CIPO Launches Public Consultations on the Proposed Regulations

To: "CIPO Consultations / OPIC consultations (IC)" <ic.cipo-consultations-opic.ic@canada.ca>

An English Message follows the French below

J'ai le plaisir de vous informer du lancement des consultations publiques sur les modifications proposées au *Règlement sur les dessins industriels* (le Règlement) qui auront lieu du **19 juin au 14 juillet 2017**.

Le règlement proposé comporte des modifications qui permettront au Canada d'adhérer à l'[Arrangement de La Haye](#), d'harmoniser son cadre de dessin industriel aux pratiques internationales et de réduire le fardeau administratif imposé aux entreprises novatrices canadiennes. En adhérant à ce traité, les entreprises canadiennes auront accès à un mécanisme simplifié d'acquisition, de maintien et de gestion des droits sur les dessins industriels dans de nombreux champs d'application en ne remplissant qu'une seule demande auprès de l'Organisation Mondiale de la propriété intellectuelle.

Nous désirons connaître vos commentaires sur le *Règlement sur les dessins industriels* proposé. Nous voulons recevoir les commentaires des divers intervenants, tels que les entreprises, innovateurs, agents ou organisations ayant un intérêt dans les dessins industriels et vous encourageons donc à partager ce courriel avec eux.

Pour en savoir plus sur la version préliminaire du règlement et nous faire part de vos commentaires ou questions, visitez le [site de l'OPIC](#) et consultez les documents suivants :

- [Moderniser le régime de dessins industriels du Canada—Un aperçu](#)
- [Règlement sur les dessins industriels—Une session d'information vidéo](#)
- [Règlement sur les dessins industriels—Document consultatif](#)
- [Règlement sur les dessins industriels—Version préliminaire](#)

Veillez soumettre vos commentaires en utilisant la [page de soumission](#).

En espérant que vous participerez à cette consultation et en vous remerciant de votre appui constant tout au long de la modernisation du régime canadien des dessins

industriels.

Meilleures salutations,

Julia Burke

Directrice, Implémentation législative

Office de la propriété intellectuelle du Canada

Suivez-nous sur [Twitter](#) et [LinkedIn](#) pour connaître les plus récentes nouvelles et activités

I am pleased to inform you that public consultations on the proposed *Industrial Design Regulations* (the Regulations) will take place from **June 19 to July 14, 2017**.

The amendments to the *Industrial Design Act* and *Regulations* will enable Canada to join the [Hague Agreement](#), align our industrial design framework with international practices and reduce the administrative burden for innovative Canadian businesses. Joining this treaty will provide Canadian businesses with access to a streamlined mechanism for acquiring, maintaining and managing industrial design rights in multiple jurisdictions through a single international application at the World Intellectual Property Organization. We want to hear your comments on the proposed *Industrial Design Regulations*. We are looking to obtain feedback from stakeholders such as businesses, innovators, agents or organizations that have an interest in industrial design. I would also encourage you to share this email with other interested stakeholders.

To learn more about the draft Regulations, and to submit comments or questions, please visit [CIPO's website](#) where you will find:

- [Modernizing Canada's Industrial Design Regime—An Overview](#)
- [Industrial Design Regulations—Video Information Session](#)
- [Industrial Design Regulations—Consultation Document](#)
- [Industrial Design Regulations—Draft](#)

Your feedback should be submitted via this [submissions page](#).

We look forward to hearing from you during these consultations and thank you for your continued support as we move forward to modernize Canada's industrial design regime.

Sincerely,

Julia Burke

Director, Legislative Implementation

Canadian Intellectual Property Office

Follow us on [Twitter](#) and [LinkedIn](#) to be informed of our latest news and events



Steward Strickland, EIT

IP Engineer

726 St. Joseph, Valcourt, Quebec, J0E 2L0

T [+1.450.532.6114](tel:+14505326114) | F [+1.450.532.5130](tel:+14505325130)

www.brp.com